



PRESS RELEASE / PRESSEMITTEILUNG

Luxembourg, 19.12.2019

Pernille Blume with Team Energy Standard @ Euro Meet 2020

The starting list of the world's best swimming team - Energy Standard - reads like the "Who is Who" in swimming: Now not only Olympic champion and world record holder Sarah Sjöström, France's Olympic champion Florent Manaudou, but also Denmark's Olympic champion Pernille Blume has confirmed her participation in the Euro Meet.

At the Olympic Games in Rio de Janeiro, the 25-year-old won the gold medal in 50m freestyle (24.07) and duped her rivals like America's superstar Simone Manuel (24.09) in. As the final swimmer of the 4x100m medley relay, Pernille sensationally led her team to the bronze medal. At the World Championship 2017 in Budapest, Denmark's top swimmer won the bronze medal on 100m freestyle and was second at the European Short Course Champs 2018 in Glasgow on 50m freestyle.

+++++

Pernille Blume mit Team Energy Standard beim Euro Meet 2020

Die Startliste des weltbesten Schwimmteams Energy Standard liest sich wie das „Who is Who“ des Schwimmsports: Jetzt hat neben Olympiasiegerin und Weltrekordlerin Sarah Sjöström, Frankreichs Olympiasieger Florent Manaudou auch Dänemarks Olympiasiegerin Pernille Blume ihre Teilnahme am Euro Meet bestätigt.

Bei den Olympischen Spielen in Rio de Janeiro gewann die heute 25-Jährige die Goldmedaille über 50m Freistil und düpierte in 24,07 Sekunden die Konkurrenz um die Amerikas Superstar Simone Manuel (24,09). Als Schlusschwimmerin der 4x100m Lagenstaffel führte Pernille ihr Team sensationell zur Bronzemedaille. Bei der Weltmeisterschaft 2017 in Budapest gewann Dänemarks Top-Schwimmerin die Bronzemedaille über 100m Freistil und wurde 2018 bei der Kurzbahn-Europameisterschaft in Glasgow Zweite über 50m Freistil.

Euro Meet Media Services

Good to know: Ticket Sale: www.euomeet.lu Social Media: [Facebook](https://www.facebook.com/euomeet) / [Twitter](https://twitter.com/euomeet)